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Zápisnica 

z 26. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 15.12.2021 o 18.00 hod.  

  

prostredníctvom videokonferencie v súlade s §30f ods. 2 zákona č. 73/2020 Z.z., ktorým sa menia a 

dopĺňajú niektoré zákony v pôsobnosti Ministerstva vnútra Slovenskej republiky v súvislosti s 

ochorením COVID-19 bez účasti verejnosti. Zasadnutie OZ oficiálne otvoril o 18:08 starosta obce 

Zálesie Ing. Marián Perger. Pán starosta privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v 

zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že 

obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 7. Oboznámil 

prítomných s programom OZ. Obec v zmysle § 30f ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení zákona č. 73/2020 Z. z. vyhotoví obrazovo-zvukový alebo zvukový záznam, ktorý do 48 hodín 

po ukončení rokovania zverejní na webovom sídle obce a do piatich dní po ukončení rokovania zverejní 

obec zápisnicu na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. Občania mohli svoje námietky a 

pripomienky zaslať na mail zahorova@obeczalesie.sk alebo vhodiť do schránky obecného úradu (KD, 

Malinovská ul. 54, zboku od BalíkoBOXu).  

Program: 

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácie starostu obce 

5. Interpelácie poslancov 

6. Námety a pripomienky občanov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

8. Plnenie rozpočtu za III. štvrťrok 2021 

9. VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku KO a DSO 

10. Návrh rozpočtu obce Zálesie na rok 2022 a výhľadové rozpočty na roky 2023 a 2024  

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu 

12. Zameranie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2022 

13. Plán zasadnutí OZ na rok 2022 

14. Žiadosť BSK o vybudovanie cyklotrasy „ku dvom mostom“ 1361 a cyklolávky zo Zálesia do 

Malinova z prostriedkov BSK 

15.  Rôzne 

16. Záver 
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Pán poslanec Páleník číta doplnený program obecného zastupiteľstva : 

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácie starostu obce 

5. Interpelácie poslancov 

6. Námety a pripomienky občanov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

8. VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku KO a DSO 

9. Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 

10. Zameranie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2022 

11. Žiadosť BSK o vybudovanie cyklotrasy „ku dvom mostom“ 1361 a cyklolávky zo Zálesia do 

Malinova z prostriedkov BSK 

12. Rôzne 

13. Záver 

 

UZNESENIE č. 411/12/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje doplnený  program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Za:   7  Proti:  0 Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 411/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 

 

Bod č.1 Voľba návrhovej komisie  

 

UZNESENIE č. 412/12/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí overovateľov zápisnice  v nasledovnom zložení: Ing. Patrik Vaško, Ing. Michal Šlachta 

 a za zapisovateľa: Simona Neszméryová 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 412/12/2021 celkom: 7 (0 poslancov 

ospravedlnených) 
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Bod č. 2 Voľba návrhovej komisie 

 

UZNESENIE č. 413/12/2021                                                                       

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení:  Peter Milko, Bc. Martina Dobrovodská, Ing. 
Andrej Klimo 

Za:   7  Proti:          0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 413/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 

 

Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení 

Pani poslankyňa Dobrovodská neeviduje v pošte kontrolu plnenia uznesení a prosí o stručné zhrnutie.  

Pani kontrolórka zhŕňa kontrolu plnenia uznesení. Pán poslanec Páleník informuje, že administratívno 

legislatívna komisia rokovala o plnení uznesení a navrhujú VZN na zmenu audítora. Pán poslanec 

Vaško sa u pani kontrolórky informuje, či by sa z tohto dala urobiť nejaká štatistika, na čo pani 

kontrolórka reaguje, že v tom nevidí problém. Pán starosta vysvetľuje, že uznesenia, ktoré ho 

zaväzujú odpovedať do dvoch týždňov nie sú vždy reálne. 

UZNESENIE č. 414/12/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

navrhuje zmeniť audítora obce   

Za:   3  Proti:   0     Zdržal sa:  4           poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 414/12/2021 celkom: 7 (0 poslancov 

ospravedlnených) 

                                                                                                                                                                                                                                                                                            
 

UZNESENIE č. 415/12/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení z 26. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva obce Zálesie konaného dňa 15.12.2021  

Za:   5  Proti:   0     Zdržal sa:  2           poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 415/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 
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Bod č.4 Informácie starostu obce  

 

Pán starosta pripomína úspechy. 

1. Rozvoj cyklodopravy- karanténa zobrala časť času, ale verí, že začiatkom roku sa to 

dobehne.  

2. Dokončenie stavebného povolenia na cyklochodník- Most pri Bratislave- Vrakuňa 

Vyzdvihuje projekt Ovocná alej 

3. Projekt cyklolávky očaril všetky obce vrátane BSK. BSK deklaruje, že má záujem 

o financovanie tohto projektu. Tento projekt má spojiť Bratislavu zo Sencom.  

4. Tento rok sa opravila časť vozovky na Starobystrickej ulici- od Malinovskú po 

Družstevnú ulicu. Opakovane vyzýval BSK, aby urobili opravu na Malinovskej ulici. 

V polovici novembra bolo prisľúbené, že budúci rok chcú začať opravovať 

Malinovskú ulicu v plnej dĺžke. Čakáme na zameranie optiky. 

5. Osvetlenie v obci- poslal na stavebnú komisiu návrh na opravenie osvetlenia. Komisia 

sa ešte neuskutočnila. Ak sa uskutoční, vedeli by sme na toto vypísať verejné 

obstarávanie.  

6. Kanalizácia- máme dokončenú projektovú dokumentáciu. Posunuli sa aj práce na 

stavebnom povolení. Pripravili sa zmluvy z majiteľmi pozemkov. Začiatkom roka 

začneme riešiť zmluvy- ťarchy na pozemkoch. 

7. Školstvo- veľký problém. Náročná je komunikácia s okresom. Absolvoval veľké 

množstvo stretnutí a zaslal listy. Situácia je hrozná. Najväčší problém vidí v tom, že 

požiadavky na školu sú ďaleko za našimi možnosťami.  

8. Seniori-na jeseň sa stretol zo zástupcami klubu seniorov z obce Zálesie. Na výročnej 

schôdzi si vypočul podnety, za ktoré ďakuje. 

9. Pripravuje sa rekonštrukcia požiarnej zbrojnice, ktorá sa má počas dňa využívať ako 

spoločný priestor pre seniorov a ako miesto pre obedy.  

10. Spojazdnili sme stavebný úrad. 

11. Smeti- prebehlo verejné obstarávanie, ktoré bolo neúspešné. Suma, ktorú ponúkol 

jediný účastník bola dva krát vyššia, ako odhadovaná hodnota. Vypísalo sa nové 

verejné obstarávanie. 

12. Po vyše desiatich rokoch sa podarilo vyhrať súd zo spoločnosťou Globe. 

 

Pán poslanec Milko ďakuje za informácie, ktoré pán starosta podal aj za vykonanú prácu.  

Rekonštrukcia Malinovskej ulice- starosta povedal, keď podáme žiadosť. Informuje sa, prečo 

táto žiadosť nie je v programe zastupiteľstva. V bode ( asi rôzne ) bude dopĺňať VZN. 

Základná škola- chcel by obci zo školou pomôcť. Starosta sa chce stretnúť zo štátnym 

tajomníkom, alebo ministrom školstva. Poslanec Milko by chcel, aby sa zamestnal človek na 

nejaký úväzok, ktorý by sa venoval iba škole ak by to bolo možné.  

Pán poslanec Páleník- PHSR . Predbežnú verziu by mali prejednať, či by nebolo vhodnejšie, 

aby sa jednotlivé veci prejednali v príslušných komisiách. Spracovateľ by predniesol hlavné 

zámery plánu a odpovedal by na otázky, ktoré by  bolo treba vysvetliť. Navrhuje stretnutie. 

Starosta mal predstavu, že by od nich dostal k PHSR pripomienky, zistilo by sa, čo vieme 

urobiť na obci a následne by sa to poslalo spracovateľovi. Musí sa na to opýtať.  
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UZNESENIE č. 416/12/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie informácie starostu obce.  

Za:    7  Proti:  0  Zdržal sa:     0           poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 416/12/2021 celkom: 7 (0 poslancov 

ospravedlnených)  

 

Bod č. 5 Interpelácie poslancov 

Interpelácie pána poslanca Páleníka 

Informuje sa na predošlé interpelácie, na ktoré nedostal odpovede.   

• Rokovanie s firmou Agro- nedostal odpovede.  

• Ako a kedy rokoval zo spoločnosťou Arriva a o cyklotrase a o cyklolávke. Číta znenie navrhovaného 

uznesenia. Pán starosta reaguje, že nevie s určitosťou, či mu do 30 dní odpovie. 25. obecné 

zastupiteľstvo bolo pred dvoma týždňami, veľká väčšina zamestnancov má covid, alebo sú 

v karanténe. Nevie, čo si chce dokazovať. Ozrejmuje, že pán Páleník dostal všetky informácie od pani 

Čechovej. Túto požiadavku zamestnancom zadá, ale nesľubuje, že to bude do 30 dní.    

Interpelácie pani poslankyne Dobrovodskej  

• Základná škola- školský obvod. Čo je nového v tejto otázke. Pán starosta reaguje, že sa neudialo nič, 

nakoľko bol v karanténe. Starosta bude opäť žiadať, aby sa okres vyjadril. Hovoril s prednostkou, 

ktorá prisľúbila v tejto veci pomoc.  

• O novej škole- spomínal, že má záznamy zo stretnutia. Pani poslankyňa sa informuje, či by im ich 

mohol poslať. Starosta hovorí, že ich nemá a nebude ich posielať. Musel by zisťovať, čo môže 

komunikovať a čo nie. Normálny zápis nie je, iba jeho poznámky. 

• Kedy im starosta pošle aktuálny projektový zásobník ? Pán starosta informuje, že ho predložil pani 

kontrolórke a predpokladá, že v priebehu Januára bude mať vyjadrenie od všetkých referentov. Od 

poslednej schôdze nekomunikoval s nikým.  

• BSK vyhlasuje výzvy pre obce – Aké projekty starosta pripravuje a či tam nejaké predstaví ?  

Starosta odpovedá, že nejaké pripravuje, avšak teraz majú preňho priority iné veci. Jedným 

z projektov by ale mohlo byť odvodnenie Zálesia.  

Interpelácia pána poslanca Milka 

•Zásady hospodárenia obcí a smerovanie obce je v kompetencii obecného zastupiteľstva. Vyzýva 

starostu o nastavenie priorít. Starosta reaguje, že volebný program sú jeho priority a tie chce naplniť. 

Priority sú dané, ide len o to, do akej miery sa ich podarí naplniť. Minulé zastupiteľstvo boli veľmi 

dôležité body, čo sa týka zmluvných agend. 

• Zápisnica z 25. Obecného zastupiteľstva- prosil by, aby bola do sviatkov. Pán starosta vysvetľuje, že 

na úrade sú dve zamestnankyne, ktoré majú malé deti. Pokúsi sa to dať do poriadku, keď sa ostatní 

zamestnanci vrátia do práce.  
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• Autobusy do Ivanky- minulé obecné zastupiteľstvo sa pýtal, či k tomu treba urobiť VZN, na čo 

starosta povedal, že netreba. Ani v rozpočtovom opatrení, ani v návrhu rozpočtu nevidí žiadnu 

položku pre zabezpečenie dopravy pre deti do školy do Ivanky, prípadne pre deti na stanicu. S Arrivou 

je situácia zlá. Nevidí zmluvu od starostu na zabezpečenie kyvadlovej dopravy do Ivanky. Starosta 

hovorí, sme jedna z veľmi mála obcí, kde autobusy chodia veľmi dobre. Podarilo sa mu po veľmi dlhej 

dobe posunúť školský autobus, aby chodil skôr. Pravidelne komunikuje s riaditeľkou integrovanej 

dopravy, aj s generálnym riaditeľom Arrivy. Vyšli nám v ústrety. Pokiaľ to bude takto, považuje za 

zbytočné investovať peniaze do autobusu. 

• Škola- po dvoch rokoch starostu presvedčili, aby urobil súťaž na pozemok. Dodnes žiadnu oficiálnu 

informáciu nedostali- o vyhodnotení súťaže. Chce nastaviť uznesenie. Dotazuje sa u starostu, ako to 

je s pozemkom na školu a kedy bude vyhodnotená súťaž. Pán starosta hovorí, že potrebujú osloviť aj 

starších občanov. Odovzdal všetky veci, čo sa toho týka šéfredaktorke časopisu. Nevie prečo časopis 

do dnešného dňa nevyšiel. Podklady aj materiál boli zaslané, tým pádom, že časopis nevyšiel, nebol 

zverejnený inzerát. Pokiaľ sa toto neudialo, nemohol podniknúť ďalšie kroky. Nakoľko neboli oslovení 

seniori, nemohol vyhlásiť súťaž. Poslanec Milko upozorňuje, že túto tému riešia tri roky. Prosí, aby na 

ďalšie obecné zastupiteľstvo starosta urobil uznesenie, že obec Zálesie nebude kupovať obecný 

pozemok na školu z dôvodu, že nevyšli obecné noviny. Ak ho nepredloží starosta, predloží ho on. 

Prosí starostu, aby sa venoval tejto téme.  

Interpelácie pána poslanca Vaška 

• Doplňuje, že je zaňho alibistické tvrdenie, že sa budú veci riešiť, keď zasadne komisia. Komisia je 

štatút poslancov.  

• Neprehľadnosť v doručovaní materiálov na obecné zastupiteľstvo- doteraz nemali informáciu, že je 

problém na obecnom úrade s prípravou dokumentácie, nakoľko niektorí zamestnanci sú na PN 

a v karanténe. Keby to vedeli, dalo by sa to nejak riešiť, napríklad posunúť zasadnutie. Je to veľmi 

neprehľadné a prosí zvážiť jednotné úložisko. 

• Obec očaruje návštevníkov a BSK rôznymi atrakciami a aktivitami, ktoré tu máme .Poukazuje však 

na to, že tu máme kopec ciest v dezolátnom stave, máme nefunkčné osvetlenie atď. Je omnoho 

jednoduchšie riešiť veci, ktoré máme doma a potom riešiť veci, ktoré sú na vonok. Pán starosta 

reaguje, že pred chvíľou pán Milko hovoril, že nemá o veciach rozhodovať sám. Keď sú informácie od 

neho, je na to priestor na komisii. Tam si potrebuje vypočuť ich názory, aby sa nerozhodoval sám.      

• Škola- Pán starosta hovorí, že sa o tom musia rozprávať. Zatiaľ predložil materiál dvom poslancom 

a to pánovi Klimovi a pánovi Milkovi. Predpokladá, že p. Klimo zvolá komisiu o škole. Tieto veci sa 

preberú a dohodnú sa na ďalšom postupe. Pán Vaško si nemyslí, že je to úplná pravda.  Dotazuje sa, 

koľko žiadostí sa poslalo na Okresný úrad. Starosta odpovedá, že písomnú žiadosť poslali jednu a bol 

na osobnom stretnutí. Pán Vaško si myslí, že je to málo. Za neho tam musí byť žiadosť aspoň raz 

mesačne. Pán starosta informuje, že poslal žiadosť a vyvolal stretnutie s prednostkou úradu, kde toto 

komunikoval. Teraz čaká, aby ten proces zbehol. Na ministerstve školstva bol niekoľkokrát a stretol sa 

s troma ľuďmi. Zistil, že sa ďalej nepohneme. Čaká, aby sa mohol skontaktovať s niekým, kto je vyššie, 

nakoľko informáciu, ktorú sme dostali je nepriaznivá. Pán poslanec Milko sa informuje, či vedia 

starostovi nejak pomôcť. Ten reaguje, že áno a preberie to s nimi na komisii. Pán poslanec Vaško sa 

dotazuje, že keď čakáme na spätnú väzbu, či máme aj termín dokedy. Starosta informuje, že si dal 

termín v prvej dekáde Januára, kedy bude posielať ďalšiu žiadosť.  
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• Prečo potrebujeme zvolať stavebnú komisiu na osvetlenie- starosta vysvetľuje, že ho o to požiadali. 

Predložili ju predsedovi stavebnej komisie, nakoľko tam treba nastaviť parametre.  

• Dovolenky zamestnancov- veľa z nich ich čerpá, aby si ich dočerpali do konca roka, čo znamená, že 

nebudú na úrade. Pýta sa starostu, ako rieši management počas celého roka a kontinuálneho 

čerpania dovoleniek. Starosta odpovedá, že to zo zamestnancami rieši podľa dohody, nakoľko sa 

deje, že sa musia zastupovať, alebo sú iné okolnosti, prečo si nemôžu dočerpať. Máme 

zastupiteľnosť, ale nie plnú. Pán Vaško nesúhlasí, dovolenka by sa mala čerpať kontinuálne, aby sa 

predišlo podobným situáciám.  Považuje to za nezvládnutý management. 

• Osvetlenie za cintorínom- chýba kolaudačné rozhodnutie a nejaké ďalšie doklady. Dotazuje sa, či už 

boli tieto doklady doručené. Starosta požiadal zamestnanca stavebného úradu, aby nakontaktoval 

investorov a vypýtal všetky doklady. Nakoľko zamestnanec skončil na PN, nevie, v akom je to stave.  

• Dotaz od občanov- Ako rieši obecný úrad obecné, alebo elektronické sťažnosti? Minulé 

zastupiteľstvo od pána Biskupiča, či to bolo vyriešené. Starosta vysvetľuje, že sú dvaja páni, ktorí vo 

veľkej väčšine vyťažujú  obecný úrad. Keď sa má venovať aj iným veciam, nemá ako odpovedať na 

každú otázku pána Biskupiča, pokiaľ ju nevie vyriešiť.  

-či už má odpoveď pán Antaloš- vyjadrenie k lampe, ktorú si chcel na vlastné náklady presunúť a od 

minulého roku čaká. Pán poslanec Páleník informuje, že to v stavebnej komisii doriešili kladne. Pán 

starosta hovorí, že v tejto časti nebude nejaký čas svietiť svetlo, nakoľko je tam porucha, ktorú treba 

nájsť. Rovnako je tu otázka ceny. Pán Vaško prosí o potvrdenie žiadosti z obecného úradu. Nakoľko 

pán starosta nevie žiadosť dohľadať, prosí pána Vaška, aby mu ju poslal do mailu.  

• Zimná údržba- minulý týždeň prebehla zimná údržba. Informuje sa, či táto služba bude realizátorovi 

zaplatená, na čo starosta odpovedá kladne. Dokázal urobiť zimnú údržbu v rámci možností. Na zimnú 

údržbu máme nejaký rozpočet, ktorý nemôžeme prekročiť. Pán, ktorý to robil predtým má vážne 

zdravotné problémy a nemôže to už viac vykonávať. Oslovil desať spoločností, ktoré to buď nevedeli 

zabezpečiť, ďalší mali vysoké poplatky za pohotovosť, alebo to niektoré potrebovali vedieť v lete, no 

vtedy to ešte nevedel. Zistil to v prvej dekáde novembra. Po všetkých výzvach sa mu podarilo zohnať 

jedného človeka. Apeluje na pána Vaška, ak má niekoho lepšieho, nech mu na neho pošle kontakt. 

Pán starosta sa s pánom poslancom Vaškom hádajú.  

Interpelácie pána poslanca Klima 

• Pozemok pod základnú školu- z rozsiahleho materiálu z troch stretnutí sa mal urobiť inzerát, na 

ktorom sa dohodli ako má vyzerať a čo má obsahovať. Starosta informuje, že prišla jedna ponuka. 

Zvolá komisiu na prejednanie veci. Prosí starostu, aby zajtra poslal mail, kedy bude vedieť túto 

komisiu absolvovať. Starosta ďalej ozrejmuje, že sa urobil postup. Zverejnil sa inzerát na webe obce, 

na Facebook a na úradnej tabuli.  Následne mal byť v obecných novinách a mala byť letáková 

kampaň. Pokúsi sa pripraviť číslo novín on a tam vyjde aj inzerát. Pán Klimo pripomienkuje, že keď sa 

nedá v novinách, môžeme realizovať rovno letákovú kampaň. Pán starosta navrhuje urobiť v Januári 

komisiu a tam to prebrať, v čom ale pán poslanec Milko nevidí význam. Prosí, aby pán starosta zajtra 

napísal výzvu na jednu A4 a poslať do tlačiarne. Pomôže mu to rozniesť. Pán starosta hovorí pánovi 

Milkovi, že mu pošle inzerát a môže ho zabezpečiť on. Vstupuje pán Sollár, ktorý informuje, že noviny 

neprogresujú, skôr degradujú. Keď vychádzali normálne, jediný, kto neskoro dodával podklady, bol 

starosta. Noviny robia dobrovoľne a robia ich zadarmo. Nie sú bohužiaľ ľudia. Môže sa vypísať súťaž 

na šéfredaktora.  
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Pani poslankyňa Dobrovodská reaguje na starostove slová o zimnej údržbe, kedy povedal, že nie je 

dostatok peňazí, avšak na ďalší rok do rozpočtu navrhuje tú istú sumu. Nerozumie tomu. Pán starosta 

vysvetľuje, že povedal, že zimná údržba bola taká, ako sa ju podarilo zabezpečiť. Pýta sa, či má v lete 

riešiť zimnú údržbu na 10 000 €, alebo na 2000€. Vychádza z predpokladu a z priemeru. Neplatíme 

paušálne. Tento návrh ktorý dal, bol ako optimálny. Pripája sa pán poslanec Milko, ktorý upozorňuje, 

že zimná údržba sa zabezpečuje v Júli/ Auguste a je zákonnou povinnosťou túto službu zabezpečiť. 

Starosta s poslancami nediskutoval, ako sa bude riešiť zimná údržba. Vyčíta starostovi, že ľuďom na 

Facebook napísal, že sú nespratníci. Pán starosta hovorí, že sa dohodli, že nemusia byť úplne suché 

cesty, keď je ľad, posýpa sa soľou a cesty sa nerobia do sucha. Musí byť zabezpečený prejazd a ten 

bol. Pán poslanec Páleník číta návrh uznesenia. 

UZNESENIE č. 417/12/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie interpelácie poslancov s tým, že žiada starostu obce aby interpelácie z 25. 

a 26. OZ zodpovedal písomne do 30 dní, kde o to bol požiadaný  

Za:  7  Proti:  0  Zdržal sa: 0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 417/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených)   

 

Bod č. 6. Námety a pripomienky občanov 

Pán starosta informuje, že prišiel jeden podnet. 

• p. Derevenec- Dobrý deň, chcel by som sa zdvorilo spýtať poslancov OZ Zálesie, či za prvé tri roky 
volebného obdobia priniesli do obce aspoň Euro – (nerealizovalo sa v obci vďaka nim nič), aké projekty 
aspoň pripravili a v poslednom roku ich volebného obdobia sa idú realizovať a v akej finančnej hodnote. 
Koľko peňazí konkrétne sa im podarilo vybaviť a doniesť osobne z fondov, grantov, dotácií. Nezaujíma 
ma ako minuli peniaze z obecného rozpočtu. Koľko projektov pripravili, koľko pre obec pozitívnych 
mediálnych výstupov absolvovali a kde. Koľko pracovných stretnutí na okresnej, regionálnej, štátnej 
alebo medzinárodnej úrovni absolvovali, resp. pripravili v prospech obce. Koľko konferencií, 
workshopov pre obec zorganizovali. Koľko cien pre obec získali. Pýtam sa preto, lebo viem, na koľkých 
projektoch úspešne pracuje starosta a zamestnanci úradu, ktorých poslanci stále napádajú, koľko 
peňazí je pre Zálesie vďaka starostovi a aktivistom zo Zálesia z rôznych zdrojov a na rôzne účely 
pripravených na budúci rok a najbližšie ďalšie roky. Peniaze na rozvoj pre nás a celý región tak 
potrebnej alternatívnej cyklodopravy– cyklotrasa zo Senca, Malinovo, Labuťou lávkou cez Zálesie 
(Ovocnú alej) až do Bratislavy, ďalšia - pokračovanie Juravy, kanalizácia, regionálny problém 
s odpadom, kompletná rekonštrukcia Malinovskej ulice a kopu ďalších... Ak peniaze (cca 2.000.000,-) 
iba vďaka rozhodnutiu poslancov nepôjdu do Zálesia, pôjdu inde, kde už teraz na ne netrpezlivo čakajú. 
A do Zálesia už nepríde nikdy nič. Lebo sme nespoľahlivý partner. Mám totižto ten dojem, že namiesto 
projektov a získavaniu zdrojov pre obec, všetku energiu poslanci dávajú do neustáleho napádania 
starostu, zamestnancov, aktivistov, ničeniu ich práce a snahy urobiť zo Zálesia lepšiu obec na žitie pre 
všetkých. Očierňovaním, napádaním a hataním snahy druhých sa volebné poslanecké sľuby nedajú 
splniť. Pozn. Populistické rozprávky z 18. storočia o tom, že nech nám namiesto cyklotrasy BSK postaví 
radšej školu a cesty a podobné mi prosím neodpovedajte. Nie sú hodné poslancov obce 21. storočia. 
Hovoria len o nekompetentnosti a neznalosti problematiky. Ďakujem za prečítanie na zasadnutí OZ dňa 
15.12.2021 aj za písomné odpovede poslancov. Občan Zálesie 

Pán poslanec Milko má otázky od niekoľkých občanov. 
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• Občan- Bol by rád, keby starosta povedal, koľko má brutto plat. On osobne by mu vo svojej firme dal 

maximálne 900 € brutto za to, čo predvádza. Pán starosta odpovedá, že jeho plat je približne dva krát 

taký, ako povedal, že by mu dal.  

• Občan- Ako je to zo zimnou údržbou v obci? Pán poslanec Milko zhodnocuje, že na to už netreba 

odpovedať, nakoľko už k tejto téme bola dlhá debata. 

• Ulica Cintorínska- Kedy je v pláne jej oprava? Má obec pripravený plán opráv a komunikácií ? Pán 

starosta odpovedá, že máme dlhodobo naplánované, že budeme opravovať Starobystrickú ulicu. Na 

Cintorínsku musíme urobiť projekt a celú túto ulicu pripraviť. Predpokladá, že sa to dostane do 

programu, pokiaľ to budúci starosta a poslanci schvália v budúcom volebnom období.  

• Pán poslanec Milko informuje, že prišlo strašne veľa otázok o škole a školskom odvode, na tie už pán 

starosta taktiež zodpovedal.  

• Občan- Dokedy bude obecný úrad v kultúrnom dome? Starosta reaguje, že dovtedy, dokiaľ sa 

nevyriešia iné priestory, ktoré by boli naozaj vhodné z hygienických aj priestorových dôvodov. Pán 

poslanec Vaško sa pýta, aký je dátum „ dovtedy?“ Starosta nevie a stále si myslí, že by sme to mali 

urobiť v priestoroch pohostinstva. S tým pán Vaško nesúhlasí, nakoľko je to jediný príjem obce. Chcel 

vedieť iba dátum.  

• Občan- Rád by poznal plán opráv výtlkov. Kedy sa to kontroluje, v akých intervaloch sa to kontroluje, 

kto je za kontrolu zodpovedný, kto navrhuje technologický postup opráv? Koľko je vyčlenených 

prostriedkov na opravy komunikácií v tomto rozpočtovom roku? Koľko sa tento rok minulo? A koľko je 

vyčlenených prostriedkov na opravu komunikácií na budúci rok? Pán starosta reaguje, že asi 28 000 €- 

28 500 €. Čo sa týka minulého roku mala pani ekonómka rozumný návrh a je to nastavené 

z financovania z rezervného fondu obce z dlhodobých zdrojov. Gro z 28 000 € je oprava Starobystrickej.  

Pán Milko upozorňuje, že tento pán sa pýta na výtlky. Pán starosta odpovedá, že v rozpočte nebola 

položka na opravu výtlkov, ale na opravu ciest. Pán poslanec Milko prosí pána starostu o písomnú 

odpoveď do ďalšieho zastupiteľstva.  

Pán poslanec Páleník reaguje na nemenovaného občana. Čo sa týka mediálnych výstupov jeho, je toho 

veľa a nevie na to odpovedať. Za tri roky zdedil starosta a obecný úrad 2 projekty a to Korzo s cenou za 

obec 60 000 € a cyklotrasa Zálesie-Ivanka za tri roky pokročilo v zmysle, že sa začne robiť. Dostavba 

škôlky-nepodarilo sa. Rozpočet- na ďalšie roky pripravené nie je nič. Sú projekty, v ktorých mu pán 

starosta zabránil. Má vzato, že pán starosta nie je spôsobilý na výkon starostu. Pán starosta 

upozorňuje, že Korzo bolo zrealizované. Uznáva, že znemožnil participatívny rozpočet, nakoľko je pre 

občanov, nie pre poslancov. Považuje za nechutné, aby si peniaze z participatívneho rozpočtu vybrali 

poslanci, poslanci ich schvália a ešte si aj navrhnú a dodajú dodávateľa.  

 

UZNESENIE č. 418/12/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie námety a pripomienky občanov. 

Za:  3  Proti:  1 Zdržal sa: 3 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 418/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených)  
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Bod č. 7 Správa o činností z komisií 

• Pán poslanec Milko- Komisia na ochranu verejného poriadku,  životného prostredia a sociálnych vecí 

Zasadala. Preberalo sa určenie frekvencie vývozu odpadu, poplatok a cena. Dovolí si o tejto téme 
hovoriť pri návrhu dodatku VZN o odpadoch. 

• Pani poslankyňa Dobrovodská- Finančná komisia 

Zasadala dva krát. Prvé zasadanie sa venovalo téme smeti. Druhé zasadanie sa zaoberalo rozpočtovým 
opatrením a návrhom rozpočtu na rok 2022. K rozpočtovému opatreniu sa vyjadrí, keď o tom budú 
rokovať.  

• Pán poslanec Sollár- Komisia kultúry, informovanosti občanov a digitalizácie 

Od posledného zastupiteľstva nezasadala 

• Pán poslanec Klimo- Komisia výstavby, dopravy a ÚP 

Od posledného zastupiteľstva nezasadala 

• Pán poslanec Vaško- Komisia školstva, mládeže a športu 

Od posledného zastupiteľstva nezasadala 

• Pán poslanec Páleník- Administratívno legislatívna komisia- zasadala 29.11.2021 

Prejednali : 

-  tému VZN o odpadoch  

-  návrh zmluvy z Agro Malinovo , kde sa uzniesla, že žiada predložiť zoznam uvažovaných pozemkov 
na prenájom z vyznačením na katastrálnej mape. 

-  situácia s chodom obecného zastupiteľstva. Odporučili, aby obecný úrad predložil zastupiteľstvu nový 
rokovací poriadok na prerokovanie.  

- Prijalo sa uznesenie- pán Šípoš odstúpil z komisie a predstavila sa kandidátka pani Astalošová. Dáva 
na zváženie  dať to na hlasovanie o správach komisií. 

- situácia s kolektívnou zmluvou, kde dali starostovi na zváženie návrh vypovedania starej zmluvy 
a uzavretie novej, ktorá zohľadní aktuálny legislatívny stav rovnoprávnosti gastrolístkov a finančného 
príspevku 

- správy kontrolórky 

 

UZNESENIE č. 419/12/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu o činnosti komisií. 

Za:  6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 419/12/2021 celkom: 7 (0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 
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Bod č.8 VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku KO a DSO 

Pán starosta- tento bod bol prerokovaný v spoločnej komisii finančnej a komisii verejného 

poriadku. Priemerný nárast poplatkov je okolo 13 percent. Snažili sa minimalizovať náklady na 

odpad. Návrh VZN bolo zavesené 15 dní pred zastupiteľstvom. Telefonovali mu asi siedmi 

občania, ktorí sa pýtali na dôvody, prečo je to v iných obciach lacnejšie – toto im vysvetlil. 

Musí sa myslieť aj na občanov, pre ktorých je táto cena vysoká. Poďakoval poslancom, aj 

členom komisie za diskusiu. Pán Milko navrhol bod do VZN , ktorý by mal zjemniť dopady 

seniorom, s čím starosta súhlasí .  Pán Milko hovorí menežovaní obchodnej súťaže v priebehu 

celého roku a nepodarilo sa obstarať firmu, s ktorou by sa dalo uzavrieť zmluvu na vývoz 

a zneškodnenie odpadu. Výsledkom je, že môžeme odhadnúť, aké ceny nás budú čakať na 

budúci rok. Ďakuje pani ekonómke, ktorá pripravila veľmi dobrý a prehľadný materiál, 

z ktorého mohli vychádzať a aj napriek tomu ho museli študovať, aby ho pochopili. Hľadali 

rôzne riešenia, napríklad, že by bol iba dvojtýždňový zber, atď. Návrh bol zverejnený bez 

prerokovania v komisii. Nakoľko za to odmietol hlasovať, tak to do komisie prišlo a našli 

alternatívu, ktorá je menej zlá, ako predložil obecný úrad. V tomto leveli dokázali občanom 

nejaké euro ušetriť. Navrhoval zníženú cenu pre dôchodcov. Presadil návrh, kde bude nie len 

dôchodcom, ale aj iným kategóriám dotknutých sociálnych osôb v tomto návrhu poskytnutá 

zľava vo výške 30%, čo je z jeho pohľadu maximum, čo naša obec dokáže urobiť. Ďakuje 

členom komisie, že sa tejto téme venovali, ďakuje finančnej komisii, že spravili takúto spoločnú 

komisiu. V konečnom dôsledku sa k nim pridal aj pán starosta a ďakuje aj jemu. Pán starosta 

dodáva, že chcel, aby ľudia, čo mali finančné problémy, matky samoživiteľky, a ďalší, aby sme 

im zlepšili finančnú situáciu. Pani Dobrovodská číta zo spoločnej komisie odporúčanie. 

Finančná komisia na základe komisie verejného poriadku odporúča poslancom osvojiť si 

pozmeňujúci návrh na cenu smetí, ktorý bol odsúhlasený všetkými prítomnými členmi oboch 

komisií. Komisia ďalej odporúča prijať návrh poslanca Milka v znení- Obec zníži poplatok za 

komunálny odpad a drobný stavebný odpad 30%  fyzickým osobám starším ako 65 rokov, ak 

nežijú v spoločnej domácnosti s inou osobou s pravidelným príjmom z podnikania, alebo zo 

závislej činnosti, držiteľom preukazu fyzickej osoby z ťažkým zdravotným postihnutím, 

držiteľom preukazu fyzickej osoby z ťažkým zdravotným postihnutím zo sprievodom, ako aj 

prevažne, alebo aj úplne bezvládnym fyzickým osobám. Vyššie uvedené platí, ak títo žiadatelia 

majú objednaní odvoz nádoby 120 dm3 a zároveň v intervale 26 vývozov ročne. Navrhované 

poplatky, ktoré vyšli z diskusie z komisie sú: 

Nádoba  120 l- cyklus 52 x ročne- 210 € 

               120 l- cyklus 26 x ročne- 105 € 

               240 l- cyklus 52 x ročne- 581 € 

               240 l- cyklus 26 x ročne- 290,50 € 

             1100 l- cyklus 52 x ročne- 2663 € 

             1100 l- cyklus 26 x ročne- 1331,50 € 

Pán poslanec Páleník- upozorňuje, že starosta zabudol spomenúť, že včera zasadala 

administratívno legislatívna komisia a tento návrh dodatku k VZN prejednala. Treba 

pripomenúť, že starostove slová ako by komu bolo treba znížiť, s tým súhlasí, ale treba zvážiť 

slová, ktoré treba dať na papier do nejakej legislatívne pochopiteľnej podoby, čo starosta 

nespravil. Starostov návrh je pekný, populistický, ale možno aj vecný, avšak nedokázal ho dať 
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na papier a podľa starostovych slov ani jemu. Komisia tento návrh VZN prejednala 

a konštatovala, že tento návrh navrhuje prijať. Prejednali aj pozmeňujúci návrh pána Milka, kde 

rokovali o obsahovej stránke. Druhá vec je, ako doložili, že má na to ten človek nárok a tam je 

druhá časť, ktorá je podľa ich názoru dostatočne precízna a vecná. Pán poslanec Páleník číta 

pozmeňujúci návrh. 

Administratívno legislatívna komisia konštatuje, že doporučuje zastupiteľstvu schváliť návrh 

VZN po prijatí pozmeňujúceho návrhu predloženého pánom Milkom.  

Pani poslankyňa Dobrovodská upresňuje, že VZN, ako bolo vyvesené pozmeňujú 

s pozmeňujúcimi návrhmi a to 1. Je o výške smetí, 2. Návrh poslanca Milka, ktorý prečítal pán 

poslanec Páleník. 

 

UZNESENIE č. 420/12/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje: VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku KO a DSO s tým, že Obec  zníži 

poplatok za komunálny odpad a drobný stavebný  odpad  o 30 % fyzickým osobám starším  ako 

65 rokov, ak nežijú v spoločnej domácnosti s inou osobou  s pravidelným príjmom z podnikania 

alebo zo  závislej činnosti, držiteľom preukazu fyzickej osoby s ťažkým zdravotným 

postihnutím, držiteľom preukazu fyzickej osoby s ťažkým zdravotným  postihnutím so 

sprievodcom, ako aj prevažne alebo úplne bezvládnym fyzickým osobám. Vyššie uvedené platí 

ak títo žiadatelia  majú objednaný  odvoz  nádoby 120 dm3 a zároveň v intervale 26 odvozov 

ročne.  

 

Poplatník si uplatní nárok na zníženie poplatku podaním žiadosti obci na to zdaňovacie obdobie, 

na ktoré mu prvýkrát vzniká nárok na zníženie poplatku, a to najneskôr v lehote do 28. februára  

príslušného zdaňovacieho obdobia, inak nárok na príslušné zdaňovacie obdobie zaniká a 

zníženie sa uplatní v nasledujúcom zdaňovacom období. Poplatník je povinný predložiť obci  

hodnoverný doklad preukazujúci dôvod zníženia poplatku (napr. čestné prehlásenie, že 

žiadateľ, osoba staršia  ako 65  rokov nežije v spoločnej domácnosti s inou osobou  s 

pravidelným príjmom z podnikania alebo  zo závislej činnosti,  preukaz ZŤP,  preukaz  ŤZPS, 

rozhodnutie Sociálnej poisťovne o bezvládnosti a pod.) 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 420/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených)  

 

Bod č. 9 Rozpočtové opatrenie č.4/2021 

Pani ekonómka Tatiana Svetláková 

Rozpočtové opatrenie- nebudú sa upravovať všetky príjmové položky. Navrhujú dorovnať iba 

položku daň z pozemkov, komunálny odpad a drobný stavebný odpad, nakoľko poplatok za 

komunálny odpad musíme vyrovnať v programovom rozpočte č.6.  
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Programový rozpočet č. 3- je potrebné navýšiť položku právne služby, nakoľko sa poslanci 

uzniesli na minulom zastupiteľstve na odmene pre obecnú právničku. Zo strany obce navrhujú 

odmenu vo výške 3000 €. Chce poslancov poprosiť, či je to v poriadku a ak nie, opraví to.  

Druhá veľmi sporná položka je právne služby- ostatné, nakoľko sa na obci vyskytol problém 

s faktúrou od advokátskej kancelárie Paul Q. s.r.o., ktorá zastupuje našu obec v právnom 

spore s Globe. Spor sa už ukončil a vyhrali sme okresný súd. Predpokladáme, že na základe 

tejto skutočnosti by do nášho rozpočtu mali v budúcom období prísť príjmy. Problém je, že 

máme dve faktúry od tejto spoločnosti, ktoré už nezahŕňa náš rozpočet a zároveň sa 

advokátska kancelária ozvala, že nemajú zaplatené faktúry z tohto roku, konkrétne 672 € 

a 1772 €. Tieto fakturované služby boli naozaj vykonané pri tomto súdnom spore. Ďalej sú tu 

dve faktúry, ktoré prišli v tomto období za 785 € a 778 €. Z tohto dôvodu musíme navýšiť 

túto položku o 5100 €, na celkový rozpočet do tohto roku po zmenách na 11 500 € dokopy na 

právne služby- ostatné. Zahŕňa to aj poplatky za právne poplatky a za všetky služby tejto 

advokátskej kancelárie, ktorá zastupovala obec v tomto súdnom spore.  

Programový rozpočet č. 5- potrebujeme navýšiť všeobecné služby na pandémiu. Jedná sa 

o testy, ktoré musia vykonávať zamestnanci. Tieto náklady by mali byť preplatené štátom, ale 

až budúci rok. Tu navrhujú navýšiť 500 €.  

Programový  rozpočet č.6- treba ho vyrovnať z príjmami, ktoré už spomínala a zároveň 

nakoľko sa nevyužila položka všeobecný materiál, navrhovali by presunúť tieto položky na 

uloženie a likvidáciu odpadu, kde tieto financie chýbajú. Pokiaľ by ostali finančné 

prostriedky, uvažujú o mimoriadnom vývoze BIO odpadu vo vianočnom období.  

Položka 8- vzdelávanie. Navrhujú ponížiť položku realizáciu nových stavieb, budova školy na 

nulu, nakoľko sa v tomto roku realizovať nebude. Na finančnej komisii nastal problém. 

Pokiaľ sa bude táto položka upravovať, tak vieme povýšiť príjmy, ktoré sú realizované, ale 

nie sú v rozpočte podľa skutočnosti.  

Program 10- navrhujú navýšiť položku príspevok pre dôchodcov, nakoľko 2000 €, ktoré boli 

v rozpočte sú už minuté. Darčeky pre dôchodcov, ktoré boli v minulom roku boli financované 

na tejto položke. V tomto roku nastali dve skutočnosti. Z minulého roku sa nevyčerpali tieto 

peniaze z klubu dôchodcov, nakoľko bola korona kríza. Tento rok peniaze vyčerpali- podarilo 

sa im urobiť stretnutie dôchodcov a následne do tejto položky vstúpili respirátory, ktoré 

dôchodcom rozdávali. Z tohto dôvodu neostali peniaze na darčeky pre dôchodcov 

k vianočnému obdobiu. Navrhujú navýšiť túto položku o 1000 €, aby bolo možné nakúpiť 

darčeky pre seniorov nad 75 rokov v obci. 
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Program 13- predpokladá sa, že nebude výdavok na archív v tomto roku, zároveň týmto 

navrhujeme upraviť príjem sociálneho fondu starostu, ktorý predpokladá že bol zle 

vypočítaný v rozpočte. Zároveň treba upraviť mzdové položky, kde z osobných príplatkov 

potrebujú presunúť na tarifné mzdy.  

Pani poslankyňa Dobrovodská poďakovala za dobrú prezentáciu a číta VZN, ktoré bolo na 

finančnej komisii k tomu schválené. Poprosila pána poslanca Milka, aby sa vyjadril 

k dôchodcom, nakoľko to spadá do jeho komisie a následne prednesie pozmeňujúci návrh. 

Pán poslanec Milko informuje, že robia malý profit, o ktorom nikomu nehovoria. Minulý rok 

to boli finančné darčeky, na ktoré sa vyzbierali oni. Tento rok sa im podarila urobiť 

spolupráca z jedným občianskym združením, o ktorom budú informovať, ktoré dáva 

dôchodcom rôzne krabičky, darčeky. Pán Páleník ho informoval, že dôchodcovia tých 2000 € 

nevyčerpali  a že obec za ne nakúpila za 500 € rúška. Chce podotknúť, že rúška v prvej vlne 

nie len dôchodcom, ale aj obyčajným občanom rozdávali oni zadarmo. Tieto peniaze boli 

určené pre dôchodcov a mal s nimi distribuovať výlučne predseda klubu dôchodcov, alebo 

klub dôchodcov. Keď im boli rúška darované, nemali ísť z tejto položky. Myslí si, že im tieto 

peniaze boli minuté neoprávnene. Pán starosta reaguje, že pánovi Páleníkovi vysvetlil on aj 

pani ekonómka, že v tomto prípade nastala chyba v tom, že mali peniaze, ktoré boli 

z pandémie a tieto peniaze sa mali použiť na nákup rúšok. Omylom sa stalo, že sa to zaplatilo 

z položky dôchodcov. Pánovi Páleníkovi sa ospravedlnil za chybu. Taktiež zabezpečili rúška, 

ktoré obec nič nestáli. Stala sa iba chyba pri účtovaní. Pani poslankyňa Dobrovodská 

podotýka, že zmeny v účtovníctve sa dajú opraviť. Číta pozmeňujúci návrh k rozpočtovému 

opatreniu tak, ako sa dohodli.  

 

UZNESENIE č. 421/12/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje: Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 Daň z pozemku  +2500 a daň zo stavieb +1000 

Odmena právničke  +3000 a pandémia +500 

Odpadové hospodárstvo +3655 na príjme a vo výdaji +8900 likvidácia odpadu, -5100 všeobecný 
materiál – 145 všeobecný materiál zberné miesto 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 421/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených)  
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Bod č. 10 Zameranie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2022 

Pani kontrolórka JUDr. Michaela Biháryová: 

V zmysle zákona o obecnom zriadení má kontrolór predkladať dva krát do roka návrh plánu 

kontrolnej činnosti na ďalší polrok. Kontroly rozdelila na pravidelné, ktoré vychádzajú zo zákona 

o obecnom zriadení. Ide o Kontrolu príjmov, výdavkov a finančných operácií za II. polrok 2021, 

Kontrolu plnenia uznesení, ktorá sa robí priebežne na každé zastupiteľstvo, Kontrola zverejňovania 

zmlúv, objednávok a faktúr a Kontrola vybavovania sťažností a petícií. Ďalšie kontroly, ktoré môžu 

počas prvého polroka nastať sú kontroly vykonávané na základe požiadaviek obecného úradu, alebo 

starostu obce, alebo aj také, ktoré vychádzajú z vlastného podnetu. Potom sú to činnosti, ako účasť 

na rokovaní obecného zastupiteľstva, ak je to potrebné, tak aj na rokovaniach komisií, spracovanie 

a predloženie k stanovisku k návrhu záverečného účtu, ďalej spracovanie a predloženie kontrolnej 

činnosti na ďalší polrok, spracovanie a predkladanie správ o výsledkoch kontrol obecného 

zastupiteľstva. Je to štandardný plán kontrol, ktorý je každý polrok predkladaný. Pán poslanec Páleník 

informuje, že administratívno legislatívna komisia prejednala tento návrh kontrol a skonštatovala, že 

spĺňa všetky náležitosti a nenavrhla ani tematické kontroly. 

 

UZNESENIE č. 422/12/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje: Zameranie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2022 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 422/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 2 nehlasovali 

 

Bod č.11 Žiadosť BSK o vybudovanie cyklotrasy „ku dvom mostom“ 1361 a cyklolávky zo Zálesia do 

Malinova z prostriedkov BSK 

 

Pán poslanec Klimo číta dôvodovú správu a následne pozmeňujúci návrh. Pán poslanec 

Páleník upozorňuje, že je kľúčové, aby nositeľom projektu nebola obec Zálesie, ale BSK. Ak 

by nositeľom bolo napríklad Naše Zálesíčko , bolo by to akceptovateľné. Ak by to mala byť 

obec, bude nás to zaťažovať časovo, pracovne a potom je to príklad typického regionálneho 

projektu. V uznesení musí byť, že nositeľom nebude obec Zálesie, ale BSK. Informuje sa, či 

starosta vie a uchádza sa o to, aby obec Zálesie bola účastníkom školy Citadela a koľko sem 

detí v súčasnosti chodí. V tomto prípade je zásobník projektov v priamom rozpore obecného 
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zastupiteľstva a považuje to za neprijateľné, ak nebude o projekt cyklolávky žiadať, nebude 

nositeľom ani gestorom obec Zálesie. Z uvedených dôvodov nemôže hlasovať za tento návrh. 

Bol by rád, ak by pán Klimo zvážil takýto typ uznesenia, či zaručuje, či obec Zálesie nebude 

mať finančnú záťaž, atď. Pani poslankyňa Dobrovodská informuje, že poslanci jasne 

deklarovali svojim zoznamom zásobníka projektov, že podporujú projekt cyklolávky 

v prípade, že sa ho ujme BSK. V dobe, keď to schvaľovali, BSK informovalo, že nie sú 

ochotní ísť do takéhoto projektu. Je rada, že zmenili názor a že ho budú financovať. Pani 

poslankyňa ho podporí, ale uznesenie, ktoré starosta predložil s týmto textom sa nemôže 

stotožniť. Obavu má hlavne kvôli tomu, že sa už popálila na niektorých projektoch z pánom 

starostom a nedôveruje tomu, že to bude tak, ako deklaruje, nakoľko to nie je nijak zaručené. 

Vyzýva pána starostu, aby o tom diskutovali. Za toto hlasovať nemôže. Keď to bude všetko 

v poriadku, rada za to zahlasuje. Pán starosta spomína, že sa rozprávali o tom na minulom 

zastupiteľstve. Dva roky presviedča BSK , že sú projekty, ktoré majú význam síce pre tie 

menšie obce, ale sú nad ich sily- finančné, časové, atď. 

Vysvetľoval, že ak je to problém pri nás, aký to môže byť problém pre menšie obce. BSK 

prišlo s návrhom, že potrebujú pokračovať v tých cyklotrasách a keď to nie sme my schopní 

zabezpečiť povedali nám, že aby to kompletne celé zabezpečili oni, máme ich o to požiadať. 

Komunikoval to s pánom Klimom. Dohodli sa, že to preberú na stavebnej komisii. 3.12.2021 

poslal podklady s dotazom, či tam niečo nechýba. Vie, že je vyťažený a preto si váži jeho 

prístup a to, ako to urobil. Starosta hovorí, že nie je jeho chyba, že sa stavebná komisia, kde sa 

to malo prejednať neuskutočnila. Upozorňuje, že ponuky platia iba nejaký čas. Formu žiadosti 

nám poslali oni. Všetky úkony pôjdu z prostriedkov BSK. Pán poslanec Klimo reflektuje na 

pána poslanca Páleníka a pani poslankyňu Dobrovodskú na uznesenie. Číta ho a vysvetľuje, 

že by mal byť nositeľom BSK. Nedá sa samozrejme zabrániť nejakému vyťaženiu, hlavne pri 

projektovaní a trasovaní. Pán poslanec Vaško hovorí, že cyklotrasy sú určite dôležité a je to 

dobrý nápad. Na minulom zastupiteľstve sa vyjadril, že žiadosť bola absolútne amatérska. To, 

čo dnes predložil pán Klimo je niečo úplne iné. Je tam presne nastavené, ako to bude. Má 

obavu, aký list a v akej podobe odíde na BSK, nakoľko tú dôveru nemá ani on , že tak, ako 

znie uznesenie bude aj pretavené do žiadosti. To, čo je preňho dôležité, je nastavenie 

uznesenia.  

Signál prenosu vypadol a čakalo sa na znovu pripojenie p. Vaška, nakoľko nedokončil to, čo 

hovoril, avšak sa už nepripojil. Starosta písal aj SMS a neodpovedal mu.  
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UZNESENIE č. 423/12/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

je naklonené: k  zámeru budovania cyklotrás a rozvoja cyklodopravy v katastri obce Zálesie 

a z tohto dôvodu vyslovuje podporu zámeru Bratislavského samosprávneho kraja vybudovať 

v mene Bratislavského samosprávneho kraja, z jeho finančných prostriedkov, realizovať  

projekt výstavby cyklolávky cez Malý Dunaj a cyklotrasy Zálesie – Most pri Bratislave,  avšak  

iba a výhradne za vopred dohodnutých podmienok, ktoré budú vopred odsúhlasené  obcou 

Zálesie, a taktiež budú tieto podmienky vopred  dohodnuté a odsúhlasené obecným 

zastupiteľstvom obce Zálesie za ktorého volebné obdobie sa bude uvedený projekt výstavby 

pripravovať a realizovať.   

 

Za:   3  Proti:  1  Zdržal sa:  1 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 423/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 2 nehlasovali 

 

Bod č. 12 Rôzne  

Pán poslanec Páleník informuje, že pán Ján Šípoš z pracovných a zdravotných dôvodov 

odstúpil z členstva z administratívno legislatívnej komisie. Za nového člena predseda navrhol 

p. Lenku Astalošovú, ktorá sa predstavila na zasadnutí komisie dňa 14.12.2021 a komisia 

odporučila jej zvolenie. Pán Páleník číta návrh uznesenia. 

 

UZNESENIE č. 424/12/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A) Berie na vedomie: odstúpenie pána Jána Šípoša z členstva v Administratívno-legislatívnej 

      komisii obce Zálesie. 

B) Volí : pani Lenku Astalošovú za členku AL komisie OZ Zálesie 

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 424/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 2 nehlasovali 
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Pán poslanec Páleník chce v nadväznosti na administratívno legislatívnu komisiu, kde sa 

prejednával návrh zmluvy pre Agro Malinovo oznámiť, že nedostali prehľad v katastrálnej 

mape. Chce poprosiť zastupiteľstvo, aby si osvojilo uznesenie, ktoré predkladá a číta.  

Pán starosta bol pri tom, keď to pani Čechová posielala a bol v kópii, ale aj bez uznesenia mu 

to opäť pošle.  

UZNESENIE č. 425/12/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie žiada obecný úrad a starostu predložiť zoznam 

pozemkov zvažovaných na prenájom pre Agro Malinovo z ich vyznačením na katastrálnej 

mape. 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 425/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 2 nehlasovali  

 

Pán poslanec Sollár informuje, že z postu šéfredaktora odstúpila Erika Eder a chýba aj jeden 

člen redakčnej rady. Navrhoval by, aby sme vypísali súťaž, aby mohli noviny pokračovať. 

UZNESENIE č. 426/12/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie berie na vedomie informáciu pána poslanca Sollára 

o vzdaní sa pozície šéfredaktorky p. eriky Eder. 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 426/12/2021 celkom: 7 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 2 nehlasovali  

 

 Bod č. 13 Záver 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil online zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

o 23:16 hodine.  

 

 Overovatelia zápisnice:  Ing. Patrik Vaško .......................................................................... 

                                           Ing. Michal Šlachta............................................................... 

 

                                                                                                                                         Ing. Marián 
Perger                                                                                                               

                                                                                               starosta obce 
  

 

                                                                                                                                                 



Overovatelia:  Ing. Patrik Vaško ............................................................................  
 
                           Ing. Michal Šlachta............................................................................. 
 

 


